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Carlos Ruiz 

 

 

 
I believe the Tanque Verde Valley community in large part is defined by TVUSD. We don’t have a business district 

or government center, but we do have high quality visible schools. That reputation and the beauty of the area are 

why my family moved here when I started my business. Both of my daughters went through elementary, junior 

high and high school at TVUSD. I believe the teachers and administration of the district helped to develop their 

character, provided an exceptional education and prepared them for college.  

 

I want to do what I can to work with the other governing board members to maintain and improve the quality of 

the district.  I am most proud of being able to help connect administration to the business community and also to 

education policymakers at both the local and state level. I hope that through my board service, I will have brought a 

different perspective to the board and helped form new connections to the business community that improved the 

district.  

 

 

 

DECLARACION DEL CANDIDATO A LA JUNTA DE GOBIERNO 
DEL  DISTRITO ESCOLAR UNIFICADO NO. 13 DE TANQUE VERDE 

 
 
Carlos Ruiz 

 
 

 

Creo que la comunidad del Valle de Tanque Verde está definida en gran parte por el TVUSD. No tenemos un distrito 

de negocios o un centro de gobierno, pero tenemos visibles escuelas de alta calidad. Ésa reputación y la belleza de 

la zona son las razones por las que mi familia se mudó aquí cuando comencé mi negocio. Mis dos hijas pasaron por 

las escuelas de primaria, media y de preparatoria en el TVUSD. Creo que los maestros/as y la administración del 

distrito ayudaron a desarrollar sus personalidades, proporcionaron una educación excepcional y las prepararon 

para la universidad.  



Quiero hacer lo que pueda para trabajar con los otros miembros de la junta de gobierno para mantener y mejorar 

la calidad del distrito.  Me siento lo más orgulloso de poder ayudar a conectar a la administración con la comunidad 

de empresarios y también con los creadores de la política educativa tanto a nivel local como estatal. Espero que a 

través de mi servicio en la junta, habré traído una diferente perspectiva a la junta y ayudado a formar nuevas 

conexiones  con la comunidad de empresarios que mejoren el distrito. 


